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Groene Agenda 2015-2025  

Het huidige groenbeleidsplan is 17 jaar oud. Actualisatie is gewenst omdat er nieuwe 

trends en ontwikkelingen zijn. Er is een conceptplan gemaakt voor het toekomstige 

groenbeleid. Op basis hiervan is een dialoog gevoerd met betrokken maatschappelijke 

partners en bewoners. Naar aanleiding van de ontvangen reacties is de conceptversie 

aangepast. Zo is een paragraaf over Natuureducatie toegevoegd. En is de paragraaf 

over Biodiversiteit meer gespecificeerd. De Groene Agenda heeft een looptijd van 10 

jaar en wordt onderdeel van de nieuwe Omgevingsvisie. De raad wordt gevraagd de 

Groene Agenda vast te stellen. Voor dit onderwerp hebben zich insprekers gemeld. De 

heren Van Wezel en Mostert spreken in over de relatie tussen de Groene Agenda en 

gezondheid. Het gaat over gezondheidsklachten die ontstaan door het groen. Zo wordt 

hooikoorts veroorzaakt door pollen en stuifmeel. Door slim om te gaan met het groen 

kunnen klachten worden voorkomen. De insprekers pleiten voor het oprichten van een 

lokale expertgroep die adviezen geven aan beleidsbeslissers. Vervolgens komen de 

fracties aan het woord. De PvdA mist focus en concrete keuzes. De fractie ziet graag 

meer scherpte en heeft als aanvulling een alternatief geschreven in de vorm van de 

Rood-Groene agenda. Het huidige voorstel acht men nog niet rijp voor besluitvorming. 

De woordvoerder van de PvdA biedt aan het eind van zijn betoog de Rood-Groene 

agenda aan aan de wethouder. Ook de andere fracties zijn kritisch en vinden dat de 

agenda nog een stuk beter kan. Men vindt het te globaal, mist de rode draad en wil 

meer richting en daadkracht. Concrete doelen en opgaven gekoppeld aan financiële 

middelen ontbreken. Een van de fracties heeft het gevoel dat het meer een 

discussiestuk is of een startnotitie. Inhoudelijk wil men graag meer inzet op het gebied 

van natuur- en milieueducatie (NME). Verder worden genoemd eetbaar groen, de 

betrokkenheid van agrarische ondernemers en wil men de groene vingers versterken. 

Wethouder Van As benadrukt dat er geen sprake is van nieuw beleid, maar dat er wordt 

voortborduurd op het bestaande groenbeleid. Het gaat om accent verschuivingen. Deze 

agenda benoemt de hoofdkoers en is niet bedoeld als actielijstje. Voor de uitwerking 

wordt aangesloten bij andere beleidslijnen zoals Klimaat actieve stad en beheer 

openbare ruimte. Gezocht wordt naar meekoppelkansen. Zoals projecten als ruimte 

voor de rivier en andere dijkverbeteringsprojecten en ook de uitbreiding aan het spoor. 

Wat NME betreft is men op zoek naar een nieuwe structuur. Er wordt gewerkt aan het 

opzetten en bevorderen van het netwerk. De wethouder noemt hierbij enkele 

voorbeelden. Het college denkt niet aan het aanstellen van een coördinator er is dan 

ook geen sprake van een nieuw budget. Er is een duidelijke link tussen de Groene 

Agenda en het ruimtelijk beleid. De structuurvisie moet worden herzien en in aansluiting 

op nieuwe wetgeving zal een omgevingsvisie worden opgesteld. Wethouder Van As 

zegt toe dat hij met een nadere brief komt, waarin hij in zal gaan op de uitwerking en 

nadere concretisering van de Groene Agenda. Hierin zal ook worden ingegaan op 

enkele openstaande vragen. Aan het eind van het debat vindt de raad het onderwerp 

voldoende besproken. Men wil eerst de brief van de wethouder afwachten alvorens men 

een besluit neemt over het voorstel. Om hier voldoende tijd voor te hebben wordt 

besloten de beslisnota niet te agenderen voor de eerstvolgende besluitvormingsronde, 

maar pas na de herfstvakantie op 26 oktober.  


